
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2022. április 28-án megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Bajzáthné Bertalan Ildikó, Dr. Bakos Beáta, Bertalan László, Seresné Lados Éva, 
Tóth Imre 7 fő képviselő. 
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt: Dr. Mikola Nóra, Gyárfás Lajos 2 fő képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Vinczéné Gál Éva a Polgármesteri Hivatal igazgatási osztályvezetője, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője, 
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője,  
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Kántor Sándor Jászapáti Család- és Gyermekjóléti Szolgálat családsegítő, jelzőrendszeri 
koordinátor, 
Szabó József mezőőr, 
Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője, 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
Szőllősi Péter a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Jászberényi üzemmérnökség 
vezetője, 
Lólé Gyula a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, 
a lakosság részéről 2 fő. 

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester nagy tisztelettel köszönti a soros ülésen 
megjelenteket. Megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 7 fő jelen van, Dr. Mikola Nóra és 
Gyárfás Lajos képviselők jelezték távolmaradásuk okát, a képviselő-testület határozatképes, 
az ülést megnyitja. A meghívóban 12 napirendi pont tárgyalása szerepel, megkérdezi a 
képviselő-testület tagjait, hogy van-e valakinek plusz napirendi pont, illetve módosító 
javaslata? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: zárt ülésben javasolja plusz 
napirendi pontként tárgyalni a Jászladány, Posta u. 1. szám (1396/1 hrsz.) alatti ingatlanra 
bejegyzett elővásárlási jog lemondására vonatkozó előterjesztést.  
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság tárgyalta, ezért 
a testületnek plusz napirendi pontként javasolja tárgyalni az EFOP-2.4.1-16-2017-00065 
azonosítószámú "Komplex telepprogram Jászladányon II - lakhatási feltételek fejlesztése" 
című projekt keretében ingatlan feltételes megvásárlásáról szóló 266/2020. (X. 29.) számú 
képviselő-testületi határozat módosítására vonatkozó előterjesztést.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 12. napirendi pontként az EFOP-2.4.1-16-2017-00065 azonosítószámú 
"Komplex telepprogram Jászladányon II - lakhatási feltételek fejlesztése" című projekt 
keretében ingatlan feltételes megvásárlásáról szóló 266/2020. (X. 29.) számú képviselő-
testületi határozat módosítására vonatkozó előterjesztést tárgyalja a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
118/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 12. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
12./ Előterjesztés az EFOP-2.4.1-16-2017-00065 azonosítószámú "Komplex 

telepprogram Jászladányon II - lakhatási feltételek fejlesztése" című projekt 
keretében ingatlan feltételes megvásárlásáról szóló 266/2020. (X. 29.) számú 
képviselő-testületi határozat módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
zárt ülésben 14. napirendi pontként a Jászladány, Posta u. 1. szám alatti ingatlannal 
kapcsolatos elővásárlási jog lemondását tárgyalja a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
119/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet zárt ülésben 14. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
14./ Előterjesztés Jászladány, Posta u. 1. szám (1396/1 hrsz.) alatti ingatlanra 

bejegyzett elővásárlási jog lemondására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 12 napirendi pontot nyílt ülésben, 2 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
120/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  

KÖZMEGHALLGATÁS  

Témája: 
 Közrend, közbiztonság  

 
1./ Beszámoló a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi 

Rendőrőrs munkájáról 
 Előadó: Jászberény Rendőrkapitányság vezetője, 
  Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

2./ Beszámoló a Közterület Felügyelők 2021. évi munkájáról 
 Előadó: Közterület-felügyelők, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

3./ Beszámoló a Mezőőrök 2021. évi munkájáról 
 Előadó: Mezőőrök, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

4./ Beszámoló a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 2021. 
évi munkájáról 

 Előadó:  Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

5./ A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról 

 Előadó: Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

6./ Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2021. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó 
értékelés elfogadására  

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Szolgáltatást végző intézmény vezetője, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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7./ Pályázati kiírás a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
intézményvezetői álláshelyére, valamint ideiglenes bizottság létrehozása a 
Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői 
álláshelyére kiírt pályázat véleményezésére 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

8./ Előterjesztés az I. és III. számú háziorvosi körzetek háziorvosi 
álláshelyére kiírt pályázati eljárások elbírálására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

9./ Előterjesztés a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat kérelmének 
megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

10./ Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-29 kódszámú, helyi termékértékesítést szolgáló 
piacok infrastrukturális- és eszköz fejlesztése című elnyert pályázat 
visszaadására, valamint új pályázat benyújtására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

11./ Előterjesztés Jászladány belterületén végzendő szúnyoggyérítés 
elvégzésére szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

12./ Előterjesztés az EFOP-2.4.1-16-2017-00065 azonosítószámú "Komplex 
telepprogram Jászladányon II - lakhatási feltételek fejlesztése" című 
projekt keretében ingatlan feltételes megvásárlásáról szóló 266/2020. (X. 
29.) számú képviselő-testületi határozat módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 

Zárt ülés: 

 

13./ Előterjesztés a Jászladány, belterület 1800 hrsz-ú ingatlan 
hasznosításának lehetőségeire 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

14./ Előterjesztés Jászladány, Posta u. 1. szám (1396/1 hrsz.) alatti ingatlanra 
bejegyzett elővásárlási jog lemondására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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KÖZMEGHALLGATÁS  

Témája: 
 Közrend, közbiztonság  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi pontok tárgyalása előtt 
közmeghallgatást tart a képviselő-testület, melynek témája a közrend, közbiztonság. 
Megkérdezi a jelenlévőket, hogy a közmeghallgatás keretében van-e valakinek kérdése, 
véleménye, javaslata közrend, közbiztonsággal kapcsolatosan, vagy egyéb témában? 

 
Szőllősi Péter a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Jászberényi üzemmérnökség vezetője: 
olyan probléma merült föl az elmúlt időszakban, ami eddig hihetetlen módon nem volt, hogy 
a szennyvízátemelőknél lévő rozsdamentes fedlapokat ellopják. Március 30-án kezdődtek a 
lopások, jelenleg 2x2 db fedlapot loptak el a Tisza, illetve a Garami utcákban. Most jelezték a 
kollégái, hogy egy földalatti csapszekrényt is elloptak 2-3 napja, de már elő is került. 
Folyamatosan küzdöttek azzal, hogy a földalatti tűzcsap aknafedeleket elvitték, illetve a 
közkifolyók nyomókarját ütötték le, és vitték el. Értékben ez is számít, de akkora problémát 
nem okoz, mint az átemelők fed lapjai, ugyanis az átemelők nincsenek körülkerítve, és mivel 
a szivattyúk 6-8 méteres mélységben vannak, általában félig vannak szennyvízzel, így 
megtörténhet a baj. Ha gyerekek játszanak arra, akkor beleeshetnek. A feljelentést megtették, 
jelzéssel éltek a rendőrség felé, de most azt látják, hogy az elkövetők mennek tovább, 
Jászkiséren is elkezdődött ugyanez a probléma. Ebben kérnének segítséget, hogy hogyan 
tudnák orvosolni, vagy mit tudnak tenni.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ez a kérdés az önkormányzat és a rendőrség felé 
is szól. Az önkormányzat hozzájárulásával a TRV Zrt. pótolja a fedlapokat. Ennek a 
problémának a megoldása konstruktív együttműködést fog igényelni.  
 
Szőllősi Péter a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Jászberényi üzemmérnökség vezetője: 
a megnyugtatás érdekében szeretné még elmondani, hogy nincsenek szabadon az aknák, a 
cégnél nem erre a célra ugyan, de vannak beton fedlapok ledepózva nagyobb mennyiségben, 
és ezekkel a beton fedlapokkal le tudják takarni, tehát beleesni nem fog senki sem, viszont ez 
megnehezíti a helyzetet. A Garami utca az, ahol 2 db szivattyú van az átemelő alján 
szintkapcsolóval, és ha a szennyvíz eléri a szintet, akkor a szivattyú bekapcsol, és továbbítja 
vagy a telepre, vagy egy közbenső átemelőre a szennyvizet. Ez a két darab szivattyú nincs 
most lenn az akna alján, mert nem jó, egy belógatott szivattyú van a víztér közepén, és úgy 
továbbítják a szennyvizet a nyomóvezetékre, ugyanis olyan mennyiségű szálas anyag érkezik 
az átemelőbe a lakossági szokásokat tekintve, hogy a vattakabáttól a gumikacsáig mindent 
beledobálnak. A Garami úton van most kiélezve ez a helyzet, mert amikor a kollégái letették a 
két szivattyút az aknába, akkor nem volt annyi idejük, hogy elmenjenek, és kapjanak egy 
újabb jelzést, mert ahogy lerakták már azonnal bekapott a szivattyú, és vehették újra fel. Nem 
tudják lenn tartani a 2 db szivattyút. Kérné az önkormányzat segítségét a lakosság részére 
tájékoztató kiadásában, hogy hogyan kell használni a csatornát. A TRV Zrt-nek van 
megfogalmazva ilyen tájékoztatója. A Garami úton hónapok óta fenn áll ez a probléma, eddig 
ez nem volt jellemző. A tisztító nyílásba dobálnak bele mindent, ami azon befér. 
Szerencséjük, hogy még dugulást nem okozott. Ha a saját bekötővezetékén okozna dugulást, 
akkor az a saját problémájuk lenne. A TRV Zrt. ezt is tudja orvosolni, csak ez okozhat több 
háznál is problémát. Valahogyan fel kellene hívni a lakosság figyelmét a normális csatorna 
használatra.  
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Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: kéri, 
hogy hétfőn őrsparancsnok asszonyt mindenképpen keresse meg ebben az ügyben, mert nem 
ezen a fórumon, de fognak megoldást találni, a jelzést mindenképpen köszöni. Több ügyük 
van eredményes felderítéssel, de úgy látszik, hogy újra virágzik a fém leadás és a fém kutatás. 
Meg fogják tenni a javaslataikat. A tűzcsapot is visszaszolgáltatják. Vannak felderítések, de 
nem arról szeretne beszámolni, hogy felderítenek, hanem arról, hogy nem tűnik el. 
Őrsparancsnok asszony hétfőn várni fogja.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: pár napot már eltöltött ezzel az üggyel a rendőrségen, 
illetve a helyszínelésen. Sajnos már a betonlapokat is félrehúzzák, hogy megnézzék, mi van 
alatta. Miért nem lehet ezt úgy kezelni, hogy nem csak vagyon elleni bűncselekmény, hanem 
közveszély okozás is egyben? A tolvajt nem érdekli, hogy az aknafedél egy kanyarban van, 
ami nem belátható, akkor is elvitte a Szent László király utca sarkán. Az önkormányzatot is 
nagyban érinti, hiszen belvízelvezető rendszer van az önkormányzat tulajdonában, amit 
karban kell tartani, és onnan is elvitték a fedelet. Fel van készülve az önkormányzat is 
betonelemekkel, de sajnos darus autó kell probléma esetén a betonelem eltávolításához, erre 
ma is volt példa a Tisza utcában. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: csendháborítás ügyben lenne kérdése kapitány úrhoz. Húsvétkor 
zajlott egy olyan kellemetlen incidens, hogy a Coop bolt melletti füves területet a 
tulajdonostól kibérelte egy magánszemély, és egy mini búcsút szervezett a település 
központjába. Ami húsvét szombattól, vasárnap és hétfőn is folytatódott. Nem azzal volt 
probléma, hogy a lánchintán forogtak, hanem azzal, hogy fergeteges hangon dübörgött a 
zenének mondott szörnyű zaj. Egyrészt ez nem passzolt a húsvét ünnepéhez, még akkor sem, 
ha hétfőn szokott sergő lenni. Megkérdezte polgármester asszonyt, hogy tud-e róla az 
önkormányzat, és engedélyezte-e, mert ez egy nagy létszámot vonzó rendezvény volt, melyet 
a vásártéren szoktak tartani, azt a visszajelzést kapta, hogy az önkormányzat nem tudott róla, 
sőt azt a részt sem adták neki oda, amit először kért. Második nap felhívta az általános 
segélyhívó számot, hogy bejelentse a zajt. Úgy gondolja, hogy van az a zaj, amit egy 
születésnapkor, ballagáskor, vagy egyéb alkalomkor a szomszédba is el lehet viselni, de a 
második napon ez a hangerő már felettébb zavaró volt, főleg úgy, hogy délelőtt 10 órától este 
fél 8-ig megállás nélkül dörömböltek. A segélyhíváskor elmondta a hölgynek a problémát, aki 
azt mondta, hogy továbbítja a rendőrségnek a jelzést. Nem tud róla, hogy történt-e intézkedés 
ebben az ügyben, mert nem halkult el a zene. Lehet, hogy az történt, hogy kiment a rendőrség, 
és megállapította, hogy egyáltalán nem zavaró ez a zörgés. Másodjára is telefonált, kb. 7 óra 
körül, akkor már kinn állt a telefonnal az udvaron, és megkérdezte a hölgytől, hogy hallja-e. 
Kiabálni kellett a telefonba, hogy meghallja a telefon végén a hölgy, hogy mit mond neki. Azt 
a választ kapta, hogy továbbítja a rendőrségnek a bejelentést. Nem tudja, hogy történt-e 
intézkedés az ügyben, nem tapasztalt változást, mert hétfőn ugyanúgy elkezdődött, és 
ugyanúgy fél 8 után húzták ki a dugót. Nem tudni, hogy a terület tulajdonos elkérte-e az 
engedélyeket, vagy megnézte-e, hogy az a sergő szakszerűen működik-e, mert ha baj van, 
akkor kezd el mindenki körbenézni. A Facebook-on adott hangot a nem tetszésének, és utána 
sorra érkeztek a hozzászólások a környéken lakóktól, mindenki azt gondolta, hogy ez az 
önkormányzat által megengedett rendezvény. A szomszédos ingatlanok tulajdonosai is tettek 
volna bejelentést, ha tudják, hogy ez nem engedélyezett rendezvény. Szeretné megkérdezni, 
hogy ilyen esetben mi a teendő, mi az a lépés, amit meg kell tenni, és mi az, ami várható, 
hogy esetleg majd történik? Nemsokára május elseje lesz, és ha ez az ember jól keresett, 
akkor kitalálja, hogy majd szombat-vasárnap tart egy újabb mini búcsút, vagy a következő 
ünnepeken is sorban. Mit lehet tenni, hogy sergőzzenek, csak legalább a zenét vegyék vissza? 
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Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: ennek 
utána kell néznie, a segélyhívó telefonhívásnak nyoma van. A segélyhívó rendszert nem 
szakemberek kezelik, hanem hívásfogadók, akik bekapcsolják az intézkedésre kötelezett 
diszpécsernek az alapján, hogy mi a bejelentés. Nem tud róla, hogy itt bármilyen rendőri 
intézkedés történt volna, azért is fordult őrsparancsnok asszonyhoz, mert ő a helyi szerv 
vezetője. Nem tudnak róla, hogy lett volna ilyen jellegű intézkedésük. Utána fognak nézni, és 
őrsparancsnok asszony vissza fog jelezni. Ha volt intézkedés, akkor kíváncsiak rá, hogy 
milyen intézkedéseket fogasasítottak. Ha magánterület, akkor az önkormányzatnak nem kell 
semmilyen engedélyt kiadnia, de attól a közös együttélés szabályait és a hangoskodás 
mértékét be kell tartani. Elég rugalmas ebben a hatályos norma, jegyző úrral van közös 
kompetencia ebben a kérdéskörben, mert alapvetően van ebben jegyzői hatáskör is. Az 
indokolatlan zavarás kifejezés fogalmazódik meg ebben az esetben. Nem tud erre a kérdésre 
érdemben válaszolni, látnia kell, ha esetlegesen volt rendőri intézkedés, hogy mi volt a 
megállapítás. Nem találkozott még olyan esettel, hogy a 112-re érkezett segélyhívásra ne 
történt volna rendőri intézkedés.  Ha a saját területükön van a hiba, akkor azt kell kezelni. 
Kötelessége a tevékenységirányítónak rendőrt irányítania a helyszínre, és meggyőződnie 
arról, hogy a bejelentés valós-e. Utána fognak nézni, és képviselő asszonyt őrsparancsnok 
asszony keresni fogja.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: köszöni szépen. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, 
vagy észrevétele? 
 
Szabó József: kérdését a lakókörnyezete biztatására szeretné feltenni. Szűk lakókörnyezete az 
újtelep, de egész Jászladányon jellemző a probléma, ezt mondhatja polgárőrként, mezőőrként 
is, folyamatosan szembesülnek azzal, hogy amikor sebességmérő autó érkezik Jászladányra, 
akkor 1-2 óra hosszáig az újtelep és környéke szépen rendben, csendben van. Az éjszakáik 
viszont úgy telnek el, hogy felhúzott redőnnyel nem lehet aludni, mert az ablaküveg kitörik, 
akkora sebességgel közlekednek a romák. Semmiféle olyan megoldást nem látnak erre, hogy 
a földutakon ezt lehetne visszaszorítani. Megérti a rendőrség hozzáállását is, hogy a mérő autó 
szilárd burkolattal ellátott utak mellett mér. Egész Jászladánynak közös véleménye az, hogy 
ami a szűk utcákon uralkodik, az nem normális közlekedés. Van-e valami lehetőség ebben az 
ügyben? Került már szóba sebességmérő kamerák kihelyezésének lehetősége az 
önkormányzat által, de jogszabályok ezt nem igazán engedélyezik. Van erre megoldási 
lehetőség? Tudja, hogy létszámhiány van, alig van rendőr az utcán, mert benn az irodában 
készítik a dokumentációkat.  
 
Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: 
szerencsére ez a település nem volt balesettel erősen érintett eddig a jászság területén. Az 1 
baleset is sok, próbálnak tenni annak érdekében, hogy egy se legyen. Polgármester asszony 
szívén viseli ezt a kérdést, már több alkalommal kereste meg a sebességmérő készülék 
üzemeltetésével kapcsolatban. A rendőrkapitányságnak egyetlenegy készüléke van, és az 
utasításának megfelelően úgy alakították át az eszköz üzemeltetését, hogy most nincs olyan 
jászsági település, ahol ne fordulna meg. Nyilván egy készülékkel nem tudnak ott lenni 
mindenhol, minden ház ablaka előtt, még ha ezek a gondok vannak, akkor sem. A balesetei 
tevékenység alapján rangsorolják, a baleset bekövetkezése vonatkozásában erősebb 
területekre összpontosítják azt az egy eszközt, amivel szeretnének hatást gyakorolni. 
Rengeteg eszköz van arra, az önkormányzatnak is van lehetősége és a lakóknak is van 
lehetősége kezdeményezni a sebesség csökkentést korlátozó bordák kihelyezését. Ha ezek a 
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sebességkorlátozók kihelyezésre kerülnek, akkor azoknál a házaknál van panasz, akik ott 
laknak. Van lehetőség sebességmérő eszközök telepítésére önkormányzati szinten is, ennek a 
befektetése közel 30-40 millió forint. Ezt véda kapunak hívják, tudnak segíteni, ha ilyen 
beruházást tervez az önkormányzat.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: tekintettel arra, hogy további kérdés nincs, így a 
közmeghallgatást bezárja, a képviselő-testület a napirendi pontok megtárgyalásával folytatja 
ülését.  
 
 
 
1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi Rendőrőrs munkájáról 
Előadó: Jászberény Rendőrkapitányság vezetője, 
 Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: szeretettel köszönti a Jászberényi 
Rendőrkapitányság vezetőjét, Dr. Nagy Ernő kapitány urat, valamint Fazekas-Füzesi Nórát, a 
Jászladányi Rendőrőrs parancsnokát, köszöni, hogy elfogadták a meghívást. Az írásos 
beszámoló minden képviselő részére kiküldésre került, átadja a szót egy rövid összefoglalóra. 
 
Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: 16+5 
oldalon foglalták össze az írásos anyagban a teljesítményüket, nem szeretne a számokról 
beszélni. A beszámoló részben a Jászladány területén végzett munkáról szól, részben pedig a 
Jászberényi kapitányság 18 településen végzett munkáról. Van olyan település, amely több 
rendőrségi munkát igényel, és vannak olyanok is, akik sokkal kevesebb munkát adnak a 
rendőrségnek. Sajnos Jászladány pont abba a kategóriába tartozik, ahol mozgatva van a 
rendőrség tevékenysége. Az elmúlt időszakban nagyobb arányú bűncselekményi emelkedés el 
kezdett megindulni a településen, ez egyértelműen látható, érezhető. Polgármester asszonnyal, 
amikor megismerkedtek őszintén leültek beszélgetni, és akkor megígérték, hogy őszintén 
fogják megbeszélni a szakmai dolgokat egymással. Azt gondolja, hogy ez a szám, a 271-es 
bűnügyi érkezés, ami a településen van, ha az elmúlt 10 év átlagát nézi, akkor nem magasabb, 
mint az átlag. 66 bűncselekménnyel történt több mint az elmúlt évben. Markánsan 1 
bűncselekményt szeretne kiemelni, amiről ma is volt szó, a lopás. Látható módon megjelentek 
olyan bűncselekmények is a területen, ami eddig nem volt jellemző Jászladányra, ez a rendőri 
munkának is az eredménye, mert a háttérben olyan bűncselekménnyel is foglalkoztak, amivel 
az átlag állampolgár nem is találkozik. Ilyen például a magánlaksértés, kiskorú 
veszélyeztetése, személyi szabadság megsértése. Tavaly május óta bűncselekménynek számít 
az eltiltás hatálya alatti vezetés. Jászladányon ez olyan jogsértés volt korábban is, hogy nem 
vették komolyan azt, hogy vezetői engedéllyel kell rendelkezni ahhoz, hogy valaki gépjármű 
vezetésre jogosulttá váljon. Ha ezeket figyelembe veszik, akkor az a 40-es emelkedés marad, 
ami a lopás. Ha elemzik, értékelik az elmúlt időszakot, mely nagyban érint a pandémia is, 
akkor látható, hogy a legtöbb lopás kisértékű lopás. Télen a fűtés, élelem, ruha. Ezek a „csip-
csup” lopások nagyon elszaporodtak a településen. Ha a számok mögé tekintenek, a 
legnagyobb hatása a rendőrségi tevékenyégnek a közterületen bekövetkezett 
bűncselekményekre van. Ezt polgárőr elnök úrral is tárgyalták a fórum kezdetét megelőzően. 
Az viszont látható, hogy Jászladányon, a közterületen elkövetett bűncselekmények 
csökkentek. Pedig azt gondolták volna, hogy a beszorult emberek kicsit kitörve, segély 
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időszakában kicsit beitalozva több közterületi bűncselekményt követnek el. Látható, hogy a 
garázdaság és az egyéb közterületi bűncselekmény csökkent. Látható, hogy csak önmagában a 
rendőri jelenléttel, csak pusztán a saját munkájukkal nagyon markáns eredményeket nem lehet 
tenni. Viszont az első három hónapuk olyan újragondolkodást igényelt, melynek 
eredményeként 3 KMB-s körzetet Jászladányi rendőrőrshöz csatolt, pontosan azért, hogy 
létszámot tudjon generálni, és elmondhatja, hogy ilyen jól feltöltött nem volt még korábban a 
jászladányi rendőrőrs a saját maga állománytáblájához képest. Megteremtették azt, hogy 24 
órában van szolgálat. Teljes 24 órás lefedettsége biztosított Jászladánynak a rendőrség 
oldaláról, ez korábban nem volt így. Ezek a kezdeti lépések meg tudták fékezni azt, hogy az 
első félévre kialakuljon az a rend és biztonság, amit mindenképpen el szeretett volna érni, 
hogy ne romoljon tovább. Foglalkoztak egyébként a helyi bűnözést generáló 
bűncselekményekkel is, nyilván ezekkel még foglalkoznak is. Az elmúlt 2 évben több 
realizálásuk volt, mint korábban. Nyilván nem nagy számokról beszélnek, mert nem a 
fogyasztókhoz szeretnének eljutni, mert nem velük van a legnagyobb probléma. Az ő 
vonatkozásukban legtöbbször még csak nem is bűncselekményi kategóriába tartozik a 
jogsértés. Ahhoz szeretnének eljutni, aki az emberek kezébe adja ezeket a különféle szereket. 
Ebben az évben már jóval több realizálásuk van, mint a megyeszékhelynek. Bízik benne, 
hogy ez a jövőben is folytatódni fog. Örülnek, hogy eljutnak hozzájuk a jelzések, 
foglalkoznak mindegyikkel érdemben. Szeretné megköszönni azt az együtt gondolkodást, 
melyet az önkormányzat képviselő-testülete, polgármester asszonyt is kiemelve, hogy nem 
tudtak olyan kéréssel fordulni feléjük, hogy ne tudtak volna közös megoldást találni. Bízik 
benne, hogy ha a rendőrség felé érkezett kérdés, akkor arra is megkapták a reagálást. A 
kezdeményezésére nagyon sokszor a készenléti rendőrség is itt volt, nyilván jó lenne, ha 
többet lenne. Tudja azt is, hogy más forrásból is kaptak támogatást, aminek örül. Azt tudja 
mondani, hogy Jászladány az egyik figyelemcentrum a jászságban a teljes Jászberényi 
Rendőrkapitányság illetékességégében, koncentrálnak az itteni folyamatokra, elemzik is őket, 
igyekeznek helytállni. Azt gondolja, hogy ha a számok nem is ezt mutatják, de mögötte voltak 
a munkának. Ha az össz. kapitánysági eredményeket nézik, akkor az elmúlt 12 évben nem 
volt ilyen eredmény, és ez a kapitányság teljes állományának munkáját dicséri. A közterületi 
bűncselekmény, amire a legnagyobb ráhatása van a rendőrségnek soha nem látott felderítésre 
és nyomozási eredményességhez társul, több mint 90%. Azt gondolja, hogy kollégái 
igyekeznek helyt állni. Tudja, hogy ez nem egyszerű település. Sokféle elemzést tudna 
mondani, de akik itt élnek nem az elemzésre kíváncsiak, hanem az számít, amit látnak és 
éreznek. Kéri, hogy jussanak el hozzá a jelzések, melyeket mindenképpen meg fog 
vizsgáltatni. Mindenkit arra motivál, hogy probléma esetén forduljanak bizalommal 
őrsparancsnok asszonyhoz és állományához. Bízik benne, hogy ebben az évben el tudják érni 
a teljes feltöltöttséget, ez a cél. Május 1-el elérkeznek ahhoz a fordulóponthoz, hogy 
véglegesen is lesz őrsparancsnoka a Jászladányi rendőrősnek, hiszen eddig egy ideiglenesen 
regnált őrsparancsnokról beszélhettek, május 1-el kinevezésre fog kerülni Fazekas-Füzesi 
Nóra őrnagy asszony. Elsejével érkezik a helyettese is, aki egy bűnügyi szakember, fiatal, 
agilis tisztjelölt, akit felkészített az itteni feladatokra, ráadta azt a hátizsákot, amivel ide 
érkezni kell. Bízik benne, hogy meg fogja azt a lendületet hozni, amit ígért. Ha nem, akkor 
saját maga fogja megtenni azt, hogy a lendületében ne akadjanak meg bizonyos részecskék. 
Azt gondolja, hogy egyre inkább erős lesz a Jászladányi Rendőrőrs, és fogja tudni tartani azt, 
amit elvár tőlük. Szeretné, ha a lakosság irányába is azt tudnák sugározni, hogy igyekeznek, 
és meg is tesznek mindent a közbiztonság szavatolása érdekében. Átadja a szót őrsparancsnok 
asszonynak. 
 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka: az elmúlt év 
nagyon tanulságos év volt számára rendőrszakmai szempontból. Úgy gondolja, hogy a 
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jászladányi rendőrőrs a föl-fölbukkanó nehézségek mellett megtett mindent annak érdekében, 
hogy megpróbálja visszaszorítani a bűncselekmények számát, növelni a közterületen 
elkövetett bűncselekmények visszaszorítását, az elkövetők felkutatását, és az elkövetők által 
eltulajdonított dolgok felkutatására is nagy erőt fordítottak, hiszen a sértetteknek az a valami, 
ha vissza is kapják a tőlük eltulajdonított dolgokat. Nagyon tanulságos volt minden nap az 
elmúlt évben, amit az események kapcsán megtapasztaltak. Szeretné megköszönni azt a 
segítséget és támogatást, amit a képviselő-testülettől, a polgárőrségtől, a mezőőrségtől, a 
közterület felügyelőktől, az intézményvezetőktől és maguktól a lakosoktól is kaptak, mert ez 
csak közös összefogással megy, és nélkülük nem lettek volna olyan eredményeik, mint amiket 
a beszámoló is tartalmaz. A megelőzés terén az elmúlt évben nem volt annyira lehetőség 
megtenni sok mindent, hiszen nem nagyon tudtak eljutni rendezvényekre, de ebben az évben 
mindenképpen ebbe az irányba szeretnének elmozdulni, ahogyan tavaly is elmondta. 
Továbbra is a megelőzésben hisz, mert az a legjobb, ha meg sem történik a bűncselekmény. 
Köszöni a támogatást, igyekszik a Jászladányi Rendőrőrsöt a továbbiakban is úgy vezetni, 
hogy Jászladánynak, illetve a rendőrőrshöz tartozó további 4 településnek is a közbiztonságát 
tovább növelje és javítsa.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: kapitány úrtól kéri, hogy amikor a hátizsákot 
rárakja az új őrsparancsnok helyettesre, akkor küldje már be az önkormányzathoz is, mert 
még tennének bele valamint abba a hátizsákba. 
 
Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: 
mindenképpen személyesen szeretné elhozni az új őrsparancsnokot és helyettesét, és el is 
várja, hogy tegyenek bele a hátizsákba minden olyan gondolatot, amit esetlegesen 
hasznosítani tud munkássága során.  Őrsparancsnok asszony nem emelte ki, ezért szeretné 
saját maga kiemelni a polgárőrséget, elnök úrnak még külön megköszöni azt a munkát, ami 
nem csak a közös szolgálatok alkalmával, hanem a szabadidőben eltöltött tevékenység során 
is hozzátesznek. Sokat példálózik a jászladányi polgárőrséggel, köszöni az együttműködést.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: úgy emlékszik, hogy 2021-ben történt Jászladányon 
emberölés, és ez az adatokban nem látszódik. 
Polgármester asszonnyal és képviselő társaival megbeszélve a nyár és a kora ősz folyamán 
arra a döntésre jutottak, hogy a közterületen elhelyezett padokat beviszik javításra a 
műhelybe. Egyrészt azért, mert senki nem a pad ülőrészén ült, hanem a lábát tartotta ott. Ha 
rászólt, hogy szálljon le, akkor 5-ből 3-szor visszakérdezett az illető, hogy: „közöd?”. Ez volt 
a válasz. Szeretné újra kitenni a padokat, mert ez a településnek az értéke, hogy vannak 
padok, az idősödő lakosságnak segítség, ha leteszik a szatyrot, vagy leülnek, és ne a suttyó 
kölykök köpködjék ott szét a magokat. Arra kérné az ide látogatóba jövő rendőröket, hogy ha 
látják, hogy az a fiatal nem rendeltetésszerűen használja a padot, akkor szóljanak neki. Eddigi 
tevékenységével nem volt túl sok kapcsolata a rendőrséggel, így hogy benn dolgozik a 
központba, ha átszalad mindig segítőkészek, és mindig megtalálják a megfelelő hangot, hogy 
mit hogyan kellene csinálni, ha tud segíteni bármiben, akkor segít, megy velük, további erőt, 
egészséget kíván ehhez a munkához. Amit az imént Szabó József mondott, az újtelep, az 
maga a fekvő rendőr. Nem számít, hogy milyen akadály van, ott még eső után is porzik az út.  
 
Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: ez 
földút? 
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Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: makadámút.  
 
Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: ki akart 
térni az emberölésre, de mivel még nem lett befejezve az ügy, így nagyon nem beszélhet róla. 
Az adatokat tudja mindenki, valóban december végén volt egy emberölés, sajnálatos tragédia. 
Ráadásul ezek az olyan jellegű események, amelynek a feltérképezését a rendőrség elég 
szigorú metodika szerint végzi. Ha családon belüli erőszak történik, az áldozattá válás során 
egyszer sem mennek el ezek mellett az ügyek mellett, 24 órás kapcsolat-felvételi 
kötelezettségük van. Amikor megtörtént az eset éppen szabadságon volt, Heves megyében 
tartózkodott, de jött és itt volt a helyszínen végig, amíg elvégezték a munkát. Ezeknél az 
eseményeknél mindig keresi a szakember, hogy esetlegesen hibázhattak-e bármiben. Akkor 
föl is hívta polgármester asszonyt, és elmondta neki, hogy ez egy hirtelen esemény okán 
bekövetkező tragédia volt. Nem volt olyan intézkedésük ezzel a családdal, hogy arra kellett 
volna következtetniük, hogy ebből esetlegesen később akármi kialakulhat. Nincs még 
befejezve az ügy, beszámolt volna róla, ha már vége lenne, említés szintjén akart is róla 
beszélni, köszöni a korrekciót. A padokkal kapcsolatosan azt gondolja, hogy őrsparancsnok 
asszony is hallotta ezt a felvetést, bármi, amit a település vezetése értékként ki kíván rakni, 
igyekeznek vigyázni rá. Egyetért azzal, hogy annak az ülőalkalmatosságnak a funkciója az, 
hogy betöltse teljes rendeltetését. Fontos, hogy a település építményei legyenek óvva, védve. 
Köszönik a jelzést. 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: először a pénzügyi 
bizottság döntését szeretné elmondani. A pénzügyi bizottság megtárgyalta legutóbbi ülésén a 
beszámolót, és az írásos anyagot az előterjesztésnek megfelelően elfogadta. Egyetlen 
megválaszolásra okot adó kérdés merült föl a bizottsági ülésen, melyet most szeretne 
tolmácsolni. A bizottság tagja arra világított rá, hogy a kábítószerrel kapcsolatos problémákra 
nem igazán tér ki a beszámoló. Emlékezete szerint az elmúlt évben sem tért ki ezekre a 
problémákra a beszámoló. Így most nem tudják, hogy ezt el kell hallgatni, vagy mi az a 
probléma, amiért nem lehet kiértékelni a beszámoló bűnlajstromában a kábítószerek, vagy 
tudatmódosító szerek használatával, illetve ezeknek a kereskedelmével történő tevékenységet, 
ami Jászladányon folyik. Kisebb-nagyobb hallomásból mindannyian tudnak róla, csak azt 
nem tudják, hogy a rendőrség milyen tevékenységet végzett ebben az ügyben. Ez volt a 
pénzügyi bizottság megállapítása, most szeretné folytatni a saját véleményével. Kapitány úr 
említette, hogy a bűncselekmények száma kis mértékben, de növekedett. Az anyag is 
tartalmazza, hogy a 2010-es bázishoz képest is nem túl jelentős mértékben, de növekedett a 
bűncselekmények száma. Aki itt volt akkor, az mind emlékszik rá, hogy egyébként, hogy 
2010-et követően 2011. volt az az év, amit fekete évnek lehet nevezni Jászladány bűnügyi 
történetében, mert olyan mértékű volt a bűncselekmények megugrása a településen, hogy a 
polgárőrség több esetben több héten és hónapon keresztül megfigyelő, erősített éjszakai 
szolgálatot teljesített azért, hogy azt a helyzetet valamilyen szinten megállítsák. Ez nem volt 
elegendő. 2011 őszén polgármester asszony közbenjárására országgyűlési képviselő úr már 
külső rendőri segítséget is hozott a településre a bűncselekmények megakadályozására. Ha 
ettől a bázistól most egy kicsit föntebb vannak, akkor ez azt jelenti, hogy ez egy intő 
figyelmeztető jelzés arra, hogy nem kellene újra eljutni arra a pozícióra, ami egy fekete évet 
eredményezne Jászladány bűnügyi statisztikájában. Ha az elmúlt évihez nézik a bűnesetek 
emelkedését, akkor az anyag szerint k. 1/3-al emelkedett a bűnesetek száma,175-ről 241-re, 
ami jelentős. Ez mutatja azt, hogy újra van mit tenni ebben a kérdésben. Úgy érzi, hogy újra 
össze kell fogni a polgárőrségnek, rendőrségnek, és újra hatékonyabban kellene ezt az egész 
dolgot napirendre venni. Az elmúlt hétvégén egy fórumon vett részt, ahol a megyei  
főkapitány úr statisztikát emlegetett arról, hogy Szolnok megyében, mint térségben olyan 



 12 

eredményeket ért el a rendőrség a bűnesetek számában, hogy szinte történelmi mélypontra 
került, mert olyan kevés volt a bűnesetek száma, hogy ilyen alacsony még nem volt. 
Jászladány ezzel szemben emelkedő tendenciát produkál. A másik dolog, amivel kapcsolatban 
még szeretett volna hozzászólni, kapitány úr említette a „csip-csup” lopások bűnesetek 
számát, ami számottevő emelkedést jelent. Azt gondolja, hogy ezeknek elsődleges fő oka az, 
hogy ezekben nem tudnak előrelépni az, hogy nem bünteti a törvény. Az elmúlt évben saját 
magának is volt betöréses lopásos „csip-csup” dolognak számító eseménye, riasztórendszeres 
üzletbe törtek be. A riasztásra odaért, tetten érte a betörőt, azonnali rendőri intézkedést kapott, 
ami annyira hatékony volt, hogy a betörés riasztását követő fél órán belül már megvolt az 
elkövető. De azóta sincs benne semmilyen döntés. Aki akkor betört az üzletébe, azóta is 
Jászladány utcáin sétál. Ameddig ez így van, addig nem is lesz semmilyen előrelépés. Amíg 
ezek az emberek nem érzik azt, hogy a törvény bünteti őket a „csip-csup” lopásaikért, addig 
úgy gondolják, hogy most elkapták, hátha legközelebb nem kapják el, és ugyanúgy 
megcsinálják. Úgy gondolja, hogy kapitány úrnak az volna a feladata ebben a kérdésben, 
hogy föntebb jelezni kellene, hogy szükséges lenne ezeknek a „csip-csup” betöréseknek is 
valamilyen hatékonyabb büntetési rendszerét kitalálni. 30 éve kereskedő. 2010 előtti 
időszakban is voltak betörések, utána megszűntek, mert a riasztórendszer kicsit visszafogta 
őket, de volt, akinek 17 rendbeli betörése volt, és mégis szabadlábon volt. Milyen 
törvénykezés az ilyen? 17 rendbeli betörés esetén nem lehet előzetes letartóztatásba helyezni? 
Tudja, hogy ez a bírókon múlik és nem a rendőrségen, de úgy gondolja, hogy az egész 
rendszer problémáját alulról kell kezdeni jelezni. Ez egy szélmalomharc, mert egyébként nem 
lehet a végére jutni, amikor nincs büntetve. Nem tudja, hogy miért nem lehet komolyan venni 
ezeket a dolgokat. A büntetőtörvénykönyvnek vannak paragrafusai arra, hogy mivel kell 
büntetni egy betöréses lopást, de ha valakinek 17 rendbeli betöréses lopása van, a 
büntetőtörvénykönyv még mindig csak ugyanazt a paragrafust alkalmazza. Nem 17-szer 
büntetik meg a lopásért, csak 1-szer. Ez a probléma. Maga részéről a beszámolót jónak tartja, 
mindet tartalmaz, amire kíváncsi volt, javasolja elfogadásra. 
 
Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: a 
kábítószeres kérdésre szeretne reagálni, a prevenciós része benne van a beszámolóban. A 
beszámoló egy olyan szempontrendszer alapján készül, amitől nem térhet el, kérdésekre tud 
válaszolni, ezt mindig elmondja. Igen, volt büntetőeljárás kezdeményezve, eredményes 
büntetőeljárások vannak Jászladány településről, 11 kábítószerrel összefüggő 
bűncselekményben jártak el az elmúlt évben, 1 kereskedőt érintően. Ha az arány kevésnek is 
tűnik, itt a kereskedés a legfontosabb szegmens, reméli, hogy jövőre már többről tudnak 
beszámolni. Van benne munka, ez elég mély szintű operatív munkát igényel. Szerencsére 
nagyon jó operatív nyomozóik vannak, ki tudták építeni a bázisaikat, melyről nem szeretne 
részletesebben beszélni. A jelzéseket köszönik. A bázis évnek 2010-et tekintik. Szeretett 
volna egy vizuális bemutatót, és lehet, hogy jövőre meg is valósítja, mert akkor jobban be 
tudja mutatni, hogy mihez képest hol tartanak. A feketébb rész 2016-ra tehető, akkor 430 
bűncselekmény történt csak Jászladányon. Évekig tartott a magas szám, amíg a közös 
gondolkozás, a közös offenzív fellépés meg nem hozta hatását. A „csip-csup” ügyek 
kifejezéssel nem akart ledegradálni egyetlen ügyet sem, és nem is bagatellizálják el, csak talán 
így a közönség is jobban megérti. Egy biztos: hogy magánemberként egyetért képviselő úrral, 
az nem kérdés. Viszont nem tisztje, és nem is nagyon van lehetősége arra, hogy 
jogalkalmazóként a törvénykezéssel összefüggésben bármilyen jellegű javaslattal éljen. Ez 
egy jogalkotói kérdés. A jogalkalmazók oldalán egy dolgot tudnak ígérni, hogy először is 
megelőzzék a bűncselekményeket, de ha már bekövetkezett, akkor legyen meg az elkövető. 
Tud a képviselő urat érintő bűncselekményről, a nevét nem mondja ki az elkövetőnek, de 
tudja, kiről van szó.  Ha a jogszolgáltatás a saját kezükben lenne, akkor bizonyosan más 



 13 

eredmények lennének. Nem tisztje a bíróság munkáját megítélni, nekik is van egy ütem és egy 
rend, ami alapján dolgoznak. Polgárőr elnök úr tudja a legjobban megerősíteni, amiről 
szoktak beszélni, hogy tudják ki az elkövető, megfogják, rengeteget dolgoznak, de mire 
elérnek ahhoz, hogy a generális prevenció a speciális prevención keresztül érvényesülni 
tudjon, addig nagyon sok idő eltelik. Bár a fogda kulcsa a rendőrség zsebében van, de ez csak 
3 napig tart. 
 
Bertalan László képviselő: hozzászólását önkormányzati képviselőként szeretné elmondani, 
nem a polgárőrség vezetőjeként. Tóth Imre képviselő társát szeretné kijavítani, mert 2011. 
helyett 2013. volt, amikor nagyon sok betörés, bűncselekmény történt Jászladányon, bár nincs 
jelentősége, hogy mikor. A beszámolót olvasva az elmúlt években mindig elmondta, hogy 
nem nagyon érdekli, hogy mi van leírva, hogy a statisztika mit mond, az a fontos, hogy mit 
éreznek az itt élők. Mit éreznek akkor, ha kimennek az utcára nappal vagy este, teljesen 
mindegy. Mindig megfogalmazódott benne, melyben őrsparancsnok asszonynak ad igazat, 
hogy a jelenlétre, a megelőzésre fektetné a hangsúlyt. Látszik is a mostani beszámolóban, 
hogy az elmúlt évek beszámolói nagyon jól néztek ki, és most ez annyira nem. Ennek nem 
örül, de lehet, hogy így kapitány úr is úgy látja majd, hogy Jászladányra plusz rendőri létszám 
kell, jelenlét az utcán. Ha nincs az utcán rendőr, akkor jövőre nem így fog kinézni a 
beszámoló, hanem sokkal csúnyább lesz véleménye szerint. Polgárőr vezetőként azt szeretné 
elmondani, hogy örül ezeknek a számoknak, mert amikor 2013-ban hasonló számok voltak, 
akkor tekintett a rendőrség majdnem egyenlő partnerként a polgárőrségre, akkor tényleg 
szüksége volt a rendőrségnek rájuk. Véleménye szerint a jelenlegi polgárőrök is arra várnak, 
hogy megszólítsák őket. Amióta őrsparancsnok asszony van az őrsön, kb. 1 éve, azóta 
megemelkedett a közösen leadott órák száma, azelőtt volt ez inkább probléma. A 8 évvel 
ezelőtti közös akciók elrettentőek voltak a lakosság bizonyos részének. Most is volt róla szó, 
hogy ha jön egy ellenőrző autó, akkor 10 percen belül 2 órán keresztül nincs autóversenyzés a 
Kossuth Lajos utcában. De ez csak addig tart, amíg kinn van a mérő autó. Amikor elmegy, 
akkor újrakezdődik minden. Most jön a nyári szezon. A Kossuth Lajos utcán gyorsulási 
versenyek vannak kora esténként. Az újtelep nem tudja, mert nem lakik ott, de el tudja 
képzelni. Megérti, hogy 18 településre van 1 autó, és lehet, hogy 1 hónapban 1-szer jutnak ki 
Jászladányra, azt is köszönik, de nagyon kevés. Már a romáktól is érkeznek olyan jelzések, 
hogy kik vezetnek jogosítvány nélkül, és nem ismerik a KRESZ-t. Szép vagy nem szép, de a 
rendőrök is valamilyen szinten tudnak róla. Szeretné kérni, hogy ezeket hathatósabban 
ellenőrizzék, és ne csak ellenőrizzék, hanem a lehetőségekhez mérten bírságolják is. Lehet, 
hogy nincs jövedelmük ezeknek az illetőknek, de jó lenne valamilyen előrelépés. Véleménye 
szerint Jászladányon most ez a legnagyobb probléma, nincs közlekedési kultúra, mindenki 
úgy közlekedik, ahogy akar. Mindegy, hogy van-e tábla, vagy gyalogos átkelőhely, vagy 
járda, mindenki úgy használja, ahogyan akarja. Kapitány úr mondta, hogy nincs baleset, vagy 
kevés baleset van, de kéri, hogy ne várják már meg, hogy baj legyen. A másik a kábítószer 
ügy, ami lehet, hogy nem nevezhető kábítószernek, de megbolondulnak tőle az emberek, és 
azért van a sok betörés. A polgárőrség nyitott arra, hogy a rendőrséggel újra nagy erőkkel 
dolgozzon együtt, várják is. Kapitány úr mindig pozitívan beszél a polgárőrségről, közösen 
nagyobb eredményeket el lehetne érni. Az önkormányzat és a polgárőrség nyitott a közös 
együttműködésre. Bízik benne, hogy őrsparancsnok asszony vezetésével ez az őrs újra együtt 
tud dolgozni, a település érdekében. Össze kell fogni, mert ha nem fognak össze, akkor ennek 
a településnek vége van.  
 
Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: köszöni 
a jelzéseket, feljegyzetelt mindent. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a beszámolót nem lehet megkérdőjelezni, a 
számok magukért beszélnek. A képviselő-testületet nem a statisztika érdekli, hanem az, hogy 
a lakosok hogyan éreznek. Tudja az erőfeszítéseket, ugyanazokat a szélmalomharcokat vívják 
sok esetben nem csak önkormányzati, hanem egyes intézmények szintjén is ezekkel a 
lakosokkal, akikkel a rendőrség is találkozik. Alpolgármester úr fogalmazta meg először, 
hogy az újtelepen az út csak fekvőrendőr. Több alkalommal mart aszfalttal lehúzták, 
kátyúzták, már kráterszerű lyukak vannak, de nem gond a gyorsulások esetében. Igazolja 
Szabó Józsefet, hogy gyorsulás esetében ez nem probléma. Szeretne abban segítséget kérni, 
hogy hogyan tudnák ezt megelőzni. Az önkormányzat, polgárőrség vagy a rendőrség hogyan 
tudná azt elérni, hogy a kerékpárutat a kerékpárosok megfelelően használják. A járdán 
kerékpároznak rendszeresen, ami a kocsibejáróknál életveszélyes. Tudja, hogy mentek már ki 
szórólapok, hogy hogyan kell a kerékpárutat használni, és ne a másik oldalon 
kerékpározzanak, ahol gyalogosan kellene menni, valamiért nem szokták még meg a 
kerékpárút használatát.  Van a kerékpárútnak egy gyalogosátkelő átvezetése, képviselő 
asszony üzlete előtt, ahová rendszeresen beparkolnak. A piactéren megépült a parkoló, ahol 
rendezetten van lehetőség a parkolásra, de ez egyeseknek nem sikerül. Húsvét előtt képviselő 
úr üzlete előtt a térkövezett járdán parkolt egy autó, odament a vezetőjéhez, és megkérte, hogy 
ne használja a járdát parkolásra. Ezek azok a dolgok, amelyek bosszantják a lakosokat. Hiába 
telefonálnak ilyen ügyben a rendőrségnek, mert erre nem tud reagálni a rendőr, ha nem 
azonnal jön. Sajnos polgármesterként nem teheti meg, hogy rászóljon bárkire, mert erre nincs 
joga, csak a rendőr teheti ezt meg. A rendőr szólíthatja meg azt, aki nem jó helyen parkol, aki 
felmegy a járdára, aki nem rendeltetésszerűen használja a kerékpárutat, vagy a padokat. Ezek 
az apró dolgok bosszantják a lakosokat. Nincs idő arra, hogy felhívják a 112-t, vagy 
őrsparancsnok asszonyt, mert nem fognak tudni reagálni az esetre, mert lehet, hogy a 
szolgálatban lévő rendőrök éppen más ügyben dolgoznak. Egyetért képviselő úrral, hogy 
kapitány úrnak kellene jeleznie, hogy nem elég a rendőr. Ha szükséges, akkor jelezzék 
közösen. Szeretnék, ha a lakosok azt érezhetnék, hogy nyugodtan léphetnek ki az utcára. Nem 
azt várják, hogy minden ház kapujában rendőr legyen, mert az fizikai képtelenség, de 
szeretnének több rendőri jelenlétet az utcákon.  Hogyan, milyen irányba kellene jelezni azt, 
hogy köszönik a 24 órás rendőri szolgálatot, de szeretnének erre a településre több rendőri 
jelenlétet? Nem tudja, milyen megoldás lehetne, ebben kéri a segítséget, akár 24 órás 
szolgálatot a polgárőrséggel, vagy szervezett akciókat, mint régen, hogy ezeknek a 
személyeknek ne legyen kedve a pad tetején ülni, vagy a járdára parkolni. Település szinten 
érzik a rendőri jelenlét hiányát, ebben szeretnének tanácsot kérni, hogy hogyan lehetne 
javítani a helyzeten.   
 
Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: polgárőr 
elnök úr is felvetett együttműködési kéréseket, bár az elmúlt évben azt a visszajelzést kapta, 
hogy már jobb, mint ami volt, most azt érzi, hogy ez mégsem realizálódott, és most kellene 
megindulni. Vannak tervei, elképzelései, javasolja, hogy üljenek le, és öntsenek közös 
gondolatokat ebbe a pohárba. Vannak lehetőségek, de nem ezen a fórumon szeretné 
elmondani. Nyitott rá akármikor, vannak elképzelései, de egy állománytáblával dolgozik.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az állománytábla létszámának növelését 
szeretnék, ha ez az önkormányzaton múlik, jelezniük kellene valamilyen fórumon, akkor meg 
fogják tenni.  
 
 Dr. Nagy Ernő Róbert rendőr alezredes, a Jászberényi Rendőrkapitányság vezetője: 
tűzzenek ki egy időpontot, és el fogja mondani az elképzeléseit. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszönik a lehetőséget. Megkérdezi a 
képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
121/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
Jászladány település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság javítására tett 
intézkedésekről szóló 2021. évi beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja Jászladány település 
közbiztonságáról, a közbiztonság javítására tett intézkedésekről szóló 2021. évi 
beszámolót az előterjesztés szerint, a szóbeli kiegészítésekkel együtt. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászberényi Rendőrkapitányság/Jászladányi Rendőrőrs 
 3./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megköszöni kapitány úrnak, és őrsparancsnok 
asszonynak, hogy jelen voltak a testületi ülésen. 
 
 
2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Közterület Felügyelők 2021. évi munkájáról 
Előadó: Közterület-felügyelők, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a közterület felügyelet munkájáról készült írásos 
beszámolót mindenki megkapta. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság a tegnapi 
ülésen hosszasan tárgyalta a beszámolót, egyéb javaslat nem született, ezért a bizottság a 
képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a Közterület-felügyelet 2021. évi munkájáról 
szóló beszámolót az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: rendben van, hogy a kormányhivatal felszólítja a szemetes 
ingatlanok tulajdonosát, akik most azt csinálták, hogy elhordták egy másik ingatlanra, és 
lefüggönyözték. A másik utcában pedig úgy rakták, hogy kevésbé látszódjon. 
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Lovász Imre jegyző: a kormányhivatal az eljárás során el szokta kérni a bizonylatot is, hogy 
ténylegesen olyan helyre került-e a szemét lerakása ahol legális, tehát Jásztelekre. Igazolni 
kell.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ha elvisz egy utánfutónyit, azt igazolja, a többivel mi 
lesz? 
 
Lovász Imre jegyző: a kormányhivatal nagyjából tudja, hogy mekkora mennyiségű volt a 
hulladék.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: jegyző úr nagyon jóhiszeműen látja a dolgokat.  
 
Lovász Imre jegyző: nem látja át a kormányhivatal munkáját, nincs visszajelzés az ügyekről. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: nem lehet meghívni őket egy testületi ülésre? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: meg lehet hívni. Akkor legközelebbre meg 
lesznek hívva.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
közterület-felügyelet munkájáról készült beszámolót? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
122/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
A közterület-felügyelet 2021. évi munkájáról készült beszámoló elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a közterület-felügyelet 
2021. évi munkájáról készült beszámolót az előterjesztés szerint. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Közterület-felügyelet helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Mezőőrök 2021. évi munkájáról 
Előadó: Mezőőrök, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a mezőőrök munkájáról készült írásos 
beszámolót mindenki megkapta, átadja a szót Szabó József mezőőrnek. 
 
Szabó József mezőőr: kéréssel szeretnének fordulni a képviselő-testület felé. 2 db kamerát 
szeretnének kérni az ellenőrzésekhez, és a kormányhivatalnak is segítség lenne, a mezőőrség 
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munkáját is segítenék a vadkamerák, most is szinte folyamatosan ki van helyezve. A 2 db 
kamera fenntartási költségével 1 évre 200 ezer forint. A fenntartási költség az elemek ára. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: erről nem szükséges testületi döntés. Be kell 
szerezni a kamerát. Pénzügyi bizottság tárgyalta a beszámolót, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság a beszámolót 
elfogadásra javasolja az előterjesztést szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
123/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
A mezőőrség 2021. évi munkájáról készült beszámoló elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a mezőőrök 2021. évi 
munkájáról készült beszámolót az előterjesztés szerint. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Mezőőrök helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 2021. évi munkájáról 
Előadó:  Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a NÜVI munkájáról készült beszámolót 
mindenki megkapta, megkérdezi Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezetőt, hogy kívánja-e 
kiegészíteni vagy összefoglalni? 
 
Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető: nem szeretné kiegészíteni, amennyiben kérdés 
merül föl, szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
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Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
beszámoló elfogadását a 2021. évi munkáról.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
124/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
A Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 2021. évi munkájáról készült 
beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközség Üzemeltetési és 
Vagyonkezelő Intézmény 2021. évi munkájáról készült beszámolót az előterjesztés 
szerinti tartalommal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Bagi Zsolt Arnold megbízott intézményvezetőnek. 
 
Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető: az írásos anyagot nem szeretné összefoglalni, csak 
annyival szeretné kiegészíteni, hogy nem örülnek, amikor szabálysértésből kifolyólag 
kihelyezett dolgozókat kell alkalmazni. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: kötelező elfogadni az önkormányzatnak?  
 
Lovász Imre jegyző: nem kötelező. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: akkor vissza kell őket utasítani. Hozni kell egy olyan döntést, 
hogy nem jöhetnek ide dolgozni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
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Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság elfogadásra 
javasolja a beszámolót az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
125/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolójának elfogadása a 
közmunka programokban foglalkoztatottak által végzett munkáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolóját a Közmunka programban 
résztvevő dolgozók munkájáról, az előterjesztés szerint. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ NÜVI helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2021. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelés elfogadására  
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Szolgáltatást végző intézmény vezetője, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Kántor Sándornak.  
 
Kántor Sándor Jászapáti Család- és Gyermekjóléti Szolgálat családsegítő, jelzőrendszeri 
koordinátor: a bizottsági ülésen észrevettek egy hiányosságot, hogy nem tartalmazza az 
anyag, hogy a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményekben részesülők differenciáltan 
kapják az egyszeri támogatást, amit két alkalommal kapnak évente a rászorulók. A 7. oldal az 
alábbiakkal egészül ki: Azok a jogosultak részére, akik hátrányos vagy halmozottan hátrányos 

helyzetűek, egyszeri 6.500,- Ft került kifizetésre, az alábbiak szerint:  
2021. augusztus  2021. november 

 összeg összeg összesen   összeg összeg összesen 

33 fő 6.000,- Ft 198.000,- Ft  43 fő 6.000,- Ft 258.000,- Ft 

797 fő 6.500,- Ft 5.180.500,- Ft  819 fő 6.500,- Ft 5.323.500,- Ft 

830 fő részére összesen: 5.378.500,- Ft  862 fő részére összesen: 5.581.500,- Ft 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
átfogó értékelés elfogadását a módosításokkal, szóbeli kiegészítéssel együtt. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: valószínűsíthető az, hogy novemberben is kapott 
támogatást az, aki már augusztusban is? 
 
Kántor Sándor Jászapáti Család- és Gyermekjóléti Szolgálat családsegítő, jelzőrendszeri 
koordinátor: igen. Ezek a jogosultságok lejárnak, illetve születnek is rászoruló gyermekek, 
ezért változik a létszám. Azok, akik jogosultak voltak az augusztus, illetve a november előtti 
hónapban is, azok minkét alkalommal megkapják ezt az összeget. Van, aki csak egyszer 
kapja. Mindez attól függ, hogy a kifizetés előtti hónapban jogosult-e a támogatásra.  

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a módosított 
átfogó értékelés elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
126/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2021. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelés elfogadásáról  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a gyermekek védelméről 
és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. tv. 96. § (6) bekezdésében 
biztosított jogkörében eljárva megtárgyalta és elfogadja a gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelést 2021. évre 
vonatkozóan, figyelemmel az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság javaslatára. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben,  
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Pályázati kiírás a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
intézményvezetői álláshelyére, valamint ideiglenes bizottság létrehozása a Nagyközségi 
József Attila Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői álláshelyére kiírt pályázat 
véleményezésére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek.  
 
Lovász Imre jegyző: időszakosan kötelező kiírni a Művelődési Ház és Könyvtár 
intézményvezetői álláshelyére a pályázatot, ennek megfelelően került beterjesztésre a 
pályázati kiírás, amelyben a pályázat benyújtásának határideje 2022. június 15. és az 
álláshelyet 2022. július 1-től lehet betölteni. Jelenleg a megbízott intézményvezetőnek 2022. 
június 30-ig van megbízása, tehát el van látva addig is a feladat. Két döntést szükséges hozni, 
egyrészt a pályázat kiírásáról kell dönteni, másrészt ideiglenes bizottságot kell létrehozni a 
beérkezett pályázatok véleményezésére. A határozati javaslatban a bizottsági tagok 
személyére is javaslattal élnének, polgármester asszony, alpolgármester úr, a két bizottsági 
elnök, és a módszertani referens személyére.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázat kiírását az intézményvezetői álláshelyre az előterjesztés szerinti tartalommal, 
valamint javasolja az ideiglenes bizottság létrehozását az előterjesztés szerinti tagokkal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára a pályázat kiírásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
127/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
A Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezető álláshellyel 
kapcsolatos pályázat kiírására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a Nagyközségi József Attila Művelődési 
Ház és Könyvtár intézményvezető munkakör betöltésére pályázatot hirdet az alábbiak 
szerint: 
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A betöltendő munkakör: intézményvezető   
 
A beosztáshoz tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges feladatok: 

• Közművelődési feladatok ellátása.  
• Munkaköri feladatai ellátása mellett az intézmény vezetése, szakszerű és 

törvényes működtetése, munkáltatói jogkör gyakorlása. 
• Az intézmény képviselete, a takarékos gazdálkodás biztosítása.  
• A nagyközségben megrendezésre kerülő rendezvények, nemzeti és helyi 

ünnepségek szervezése, a helyi civil szervezetek segítése. 
• Pályázati lehetőségek figyelemmel kísérése. 

 
A munkakör betöltésének feltételeit: 

• magyar állampolgárság 
• büntetlen előélet  
• cselekvőképesség 
• vagyonnyilatkozat-tételi eljárás lefolytatása 
• 3 hónap próbaidő  
• főiskola, vagy egyetemi szintű végzettség 
• a 39/2020. (X.30.) EMMI rendelet 3. § (2) bekezdése alapján az 1. melléklet 4. 

pontjában vagy 9. pontjában meghatározott képesítési és gyakorlati feltételek 
megléte. 

• legalább 5 év feletti szakmai tapasztalat 
• Nyilatkozat, hogy a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettséget vállalja. 

 
Illetmény és juttatások:  

• Az illetmény és a juttatások megállapítása a 475/2020. (X.30.) Korm. rendelet 
alkalmazásával történik. 

 
A jogviszony időtartama: 

• határozatlan idejű munkaviszony 
 

A foglalkoztatás jellege: 
• teljes munkaidő 

 
A vezetői megbízás időtartama: 

• a vezetői megbízás határozott időre 2022.07.01.-2027.06.30.-ig szól 
 

A munkavégzés helye: 
• Jász-Nagykun-Szolnok megye  

 Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár  
 5055 Jászladány, Kossuth Lajos u. 110.sz. 

 
Elvárt kompetenciák: 

• precizitás  
• elhivatottság 
• együttműködési készség  
• jó kommunikációs képesség 
• önálló munkavégzés     
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A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
• az intézmény vezetésére vonatkozó részletes szakmai program 
• szakmai gyakorlatot igazoló okmányok másolata  
• szakmai önéletrajz 
• az iskolai végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolata 
• három hónapnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány 
• a pályázó nyilatkozata, hogy a pályázati anyagában foglalt személyes 

adatainak a pályázati eljárással összefüggésben szükséges kezeléséhez 
hozzájárul  

• nyilatkozata, hogy a pályázat elbírálását a képviselő-testület nyílt vagy zárt 
ülésen tárgyalja 

 
Egyéb információ: 
A 39/2020. (X.30.) EMMI rendelet 4. § alkalmazásával az állami vagy önkormányzati 
fenntartású kulturális intézményben a vezető állású munkavállaló esetében a 
munkakör betöltésének feltétele államháztartási és vezetési ismereteket nyújtó, 
legalább 120 órás képzés igazolt elvégzése. Ennek hiányában a vezető állású 
munkavállalói munkakör betöltését követő két éven belül köteles a képzést elvégezni, 
és az azt igazoló okiratot be kell mutatni a munkáltatói jogkör gyakorlójának.  
Mentesül a képzés elvégzésének kötelezettsége alól, aki jogász vagy közgazdász 
szakképzettséggel rendelkezik, vagy a képzést az intézményvezetői munkakör 
betöltését megelőzően elvégezte, és azt okirattal igazolja. 

 
A beosztás betölthetőségének időpontja: 
 2022. július 1. 

 
A pályázat benyújtásának határideje:  
 2022. június 15. 
 
A pályázat elbírálásának határideje: 
 2022. június 23. 
 
A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármester nyújt a 06-57-817-947-es telefonszámon. 
 
A pályázatok benyújtásának módja:  

• Postai úton, a pályázatnak a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat címére 
történő megküldésével (5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz.). Kérjük a 
borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot, 
valamint a beosztás megnevezését: intézményvezető 

• Személyesen: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester Jász-Nagykun-
Szolnok megye 5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz. 

 
A pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázat benyújtási határidejének lejártát követően, a pályázókat a kinevezési, 
megbízási jogkör gyakorlója által létrehozott szakértelemmel rendelkező ideiglenes 
bizottság meghallgatja, majd javaslata alapján a Képviselő-testület dönt az 
intézményvezető személyéről.  
A pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát a pályázat kiírója az eljárás során 
fenntartja. 
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A pályázati kiírás további közzétételének helye:  
 www.jaszladany.hu 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben,  
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára az ideiglenes bizottság létrehozásával az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
128/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
Ideiglenes bizottság létrehozása a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és 
Könyvtár intézményvezetői álláshelyére kiírt pályázat véleményezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel, Magyarország Helyi Önkormányzatairól 
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 57.§. (3) bekezdésében biztosított jogkörében 
eljárva, a 39/2020. (X.30.) EMMI rendelet 6 § (1) bekezdése alapján ideiglenes 
bizottságot hoz létre a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
magasabb vezetői álláshelyre beérkező pályázatok véleményezésére. A bizottság 
megbízatása e feladat ellátásának idejére szól. 

 
Képviselő-testület a bizottság tagjainak megválasztja az alábbi személyeket: 
 
− Bertalanné Drávucz Katalin 5055 Jászladány, Kossuth L. u. 37. sz. 
− Bagi Zsolt Arnold 5055 Jászladány, Nagydabi u. 7. 
− Seresné Lados Éva 5055 Jászladány, Damjanich u. 7. sz. 
− Tóth Imre 5055 Jászladány, Táncsics M. u. 3. 
− Rónyai László módszertani referens – NMI Művelődési Intézet Nonprofit 

Közhasznú Kft. Jász-Nagykun-Szolnok megyei irodája által delegált személyt.  
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben,  
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az I. és III. számú háziorvosi körzetek háziorvosi álláshelyére kiírt 
pályázati eljárások elbírálására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
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Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület márciusban a 92/2022. (III. 24.) és 93/2022. (III. 
24.) számú határozatával pályázatot írt ki az I. és III. számú háziorvosi álláshely körzet 
háziorvosi munkakör betöltésére. A pályázati kiírásban a pályázat benyújtási határideje 2022. 
április 20-ban volt meghatározva mindkét pályázat esetén, sajnos egy pályázat sem érkezett 
be, így javasolja minkét pályázat eredménytelenné nyilvánítását. Tekintettel arra, hogy 90 
napon belül másodjára is ki lett írva a pályázat, így saját hatáskörben is ki fogják tudni írni, 
testületi felhatalmazás nélkül, így folyamatosan meg tudják hirdetni. Ennél a pályázati 
kiírásnál is megküldték az összes orvosi egyetemnek a pályázati kiírást, valamint 
tájékoztatatták az egyetemeket, hogy letelepedési támogatásra is lehet pályázni, a következő 
pályázati kiírásoknál is megteszik ugyanezt annak érdekében, hátha jelentkezne orvos.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az I. 
és III. számú háziorvosi körzet álláshelyére kiírt pályázat eredménytelenné nyilvánítását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára az I. számú háziorvosi álláshelyre kiírt pályázat eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
129/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
Az I. számú háziorvosi körzet háziorvosi álláshelyére kiírt pályázati eljárás 
eredménytelenné nyilvánítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára az I. számú háziorvosi körzet háziorvosi álláshelyére 
kiírt pályázati eljárást eredménytelenné nyilvánítja, tekintettel arra, hogy határidőben 
nem érkezett be pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára a III. számú háziorvosi álláshelyre kiírt pályázat eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
130/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
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A III. számú háziorvosi körzet háziorvosi álláshelyére kiírt pályázati eljárás 
eredménytelenné nyilvánítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára a III. számú háziorvosi körzet háziorvosi álláshelyére 
kiírt pályázati eljárást eredménytelenné nyilvánítja, tekintettel arra, hogy határidőben 
nem érkezett be pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat kérelmének 
megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a roma önkormányzat írásos kérelmét mindenki 
megkapta. Az előző roma önkormányzat nem tudott elszámolni a pályázatokkal, így a 
jelenlegi roma önkormányzatnak kell elszámolni. 2016-ban maradt egy 87.503,- forintos 
összeg, amelyet nem tudnak számlákkal elszámolni, és ehhez kérnének támogatást. Amíg az 
elszámolás nem történik meg, addig a jelenlegi roma önkormányzat nem tud pályázni 
rendezvényekre. Ha az önkormányzat ezt az összeget a roma nemzetiségi önkormányzat 
rendelkezésére bocsátaná, akkor vissza tudják fizetni, és így tiszta lappal tudnának indulni a 
pályázatokon. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
képviselő-testületnek, hogy támogassák a roma önkormányzatot a civil keretből. Tekintettel 
arra, hogy jelenleg nincs ennyi összeg a tartalék keretben, így javasolják a civil keret 
összegének megemelését 17.503,- forinttal, és a roma önkormányzat támogatását 87.503,- 
forinttal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára a civil keret megemelésével? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
131/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
A civil szervezetek támogatására elkülönített keret módosítására 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottsága javaslatára az önkormányzat 2022. évi költségvetésében a 
civil szervezetek támogatására elkülönített keretet 17.503,- forinttal megemeli. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben,  
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára a roma önkormányzat támogatásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
132/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat támogatására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat részére 87.503,- forint támogatást biztosít az önkormányzat 2022. évi 
költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített összegből. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben,  
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-29 kódszámú, helyi termékértékesítést szolgáló piacok 
infrastrukturális- és eszköz fejlesztése című elnyert pályázat visszaadására, valamint új 
pályázat benyújtására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az önkormányzat megnyert piac pályázatával 
kapcsolatban tájékoztatta arról a képviselőket, hogy nem tudják megvalósítani, így szükséges 
a pályázat visszaadásáról döntést hozni. Új műszaki tartalommal kerülne benyújtásra egy új 
pályázat, ahol a csarnoképítés nem valósulna meg, a pályázat benyújtási határideje május 3. 
Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a jelenleg megnyert pályázat visszavonásra kerüljön? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
133/2022. (IV.28.) számú határozata 
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Helyi termékértékesítést szolgáló piacok infrastrukturális- és eszköz fejlesztése című, 
VP6-7.2.1.1-20 kódszámú felhívásra elnyert pályázat visszaadásáról 
 

A Vidékfejlesztési Program keretén belül a Vidékfejlesztési Program Irányító 
Hatósága, mint Támogató által 2020.10.02. napján meghirdetett, Helyi 
termékértékesítést szolgáló piacok infrastrukturális – és eszköz fejlesztése című VP6-
7.2.1.1-20 kódszámú felhívás alapján, Jászladány Nagyközségi Önkormányzat, mint 
támogatást igénylő 2020.11.16. 22:14:09 időpontban 3198288391 iratazonosító számú 
támogatási kérelmet nyújtott be.  
A Támogató a támogatási kérelmet elbírálta, és támogatásra alkalmasnak minősítette.  
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a támogatási kérelem 
benyújtása óta megemelkedett építőipari anyag árakra és hozzá kapcsolódó kivitelezési 
költségekre tekintettel a „Helyi termékértékesítést szolgáló piacok infrastrukturális- és 
eszköz fejlesztése” című, VP6-7.2.1.1-20 kódszámú felhívásra a 2021. augusztus 11-
én kelt, 1073/5601/6/21/2020. iktatószámú támogatói okirat alapján elnyert pályázat 
megvalósítását nem tudja vállalni, a támogatástól lemond/eláll, a beruházás jelen 
gazdasági környezetben nem kivitelezhető. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az új pályázat 
benyújtásával, és az önerő biztosításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
134/2022. (IV.28.) számú határozata 
 
Helyi termékértékesítést szolgáló piacok infrastrukturális- és eszköz fejlesztése című, 
VP6-7.2.1.1-20 kódszámú felhívásra pályázat benyújtásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy „Helyi 

termékértékesítést szolgáló piac kialakítása Jászladányon” címmel pályázatot nyújt 
be. 
A projekt megvalósítási helyszíne: Jászladány, belterület Petőfi Sándor utca 6.  
A projekt megvalósítási helyszínének helyrajzi száma: Jászladány, belterület 1338/3 
hrsz. 
A pályázati felhívás száma: Helyi termékértékesítést szolgáló piacok infrastrukturális- 
és eszköz fejlesztése című, VP6-7.2.1.1-20 kódszámú felhívás.  
A tervezett projekt összes költsége: nettó 105.199.016,- forint. 
A  tervezett projekt teljes  költségére  vonatkozó  önkormányzati  önerő összege: nettó 
5.199.016,- forint.  
Az  önkormányzat  kötelezettséget vállal  arra  vonatkozóan,  hogy  a  támogatás  
elnyerése  esetén  az önkormányzati önerő összegét a költségvetésében elkülöníti. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  



 29 

1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Jászladány belterületén végzendő szúnyoggyérítés elvégzésére szolgáltató 
kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Árajánlatokat kért be az önkormányzat földi, illetve légi 
szúnyoggyérítésre. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat 
született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság a képviselő-
testületnek javasolja földi szúnyogirtás elvégzését, mert ennek kedvezőbb az ára. A földi 
szúnyoggyérítés elvégzésre a beérkezett négy árajánlat közül a legkedvezőbb, Bagi Bence e.v. 
ajánlatának elfogadását javasolja, 2.000.- forint (áfamentes)/ha/alkalom összegben, a 
szükséges számú alkalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
135/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
Jászladány belterületén végzendő szúnyoggyérítés elvégzésére szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a Jászladány belterületén végzendő 
földi szúnyoggyérítés elvégzésre a beérkezett négy árajánlat közül a legkedvezőbb, 
Bagi Bence e.v. ajánlatát fogadja el bruttó 2.000,- forint (áfamentes)/ha/alkalom 
összegben, a szükséges számú alkalommal. 
Képviselő-testület a forrást az önkormányzat 2022. évi költségvetésében biztosítja, 
egyben felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a szerződés 
aláírására.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-2.4.1-16-2017-00065 azonosítószámú "Komplex telepprogram 
Jászladányon II - lakhatási feltételek fejlesztése" című projekt keretében ingatlan 
feltételes megvásárlásáról szóló 266/2020. (X. 29.) számú képviselő-testületi határozat 
módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: 2020. november végén született az a döntés, hogy ki lettek választva 
azok az ingatlanok, melyeket a pályázat során az önkormányzat meg kívánt vásárolni. Ekkor 
még egy feltételes megvásárlásról döntöttek, mert szükséges volt még a Kormány egyedi 
engedélye, melyet tavaly év december 23-án kaptak meg. Ezt követően megindult a tényleges 
adásvétel az ingatlanokra vonatkozóan, viszont a Sziráki u. 15. szám alatti ingatlannál a 
tulajdonos egy gondnokság alatt álló személy, a vételárról a gondnokával egyeztek meg 4,5 
millió forint összegben. Ezzel az összeggel íródott meg az adásvételi szerződés, melyet 
jóváhagyás céljából meg kellett küldeni a gyámhatóság részére. A gyámhatóság pár nappal 
ezelőtt jelezte az ügyvédeknek, hogy 4,5 millió forint összegben nem járul hozzá az adásvételi 
szerződés megkötéséhez, tekintettel arra, hogy az ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 4,6 
millió forintot ér az ingatlan. Emiatt szükséges a képviselő-testületi határozatot módosítani, és 
100 ezer forinttal ki kellene egészíteni a vételárat. A vételár különbözete már pályázatban 
nem elszámolható, így az önkormányzat saját költségvetéséből szükséges biztosítani.  
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
határozat módosítását az előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
136/2022. (IV. 28.) sz. határozata 
 
Az EFOP-2.4.1-16-2017-00065 azonosítószámú "Komplex telepprogram Jászladányon 
II- lakhatási feltételek fejlesztése" című projekt keretében ingatlan feltételes 
megvásárlásáról szóló 266/2020. (X. 29.) számú képviselő-testületi határozat 
módosításáról 

 




